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Samlesak for spørsmål

Karmøy ungdomsråd 12.10.2020:

Behandling:
1. Roganldsen etterspurte svar på henvendelsen ungdomsrådet sendte til fylkeskommunen og
kommunen vedrørende busstilbud.
Rådgiver og koordintor for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte om at brevet er sendt og at
også avisen har fått brevet. Vi har imidlertid ikke fått noe tilbakemelding.

2. Kristin Benestvedt viste den siste filmen som Absurd Film har laget for ungdomsrådet.

3. Kristin Benestvedt orienterte om den digitale ungdomskonferansen. Det skal avholdes et møte
med både Helsesista og Jimmy Westerheim hvor tematikken for ungdomskonferansen diskuteres
næremre. Ungdomsrådet ble bedt om å komme med innspill. Ungdomsrådet gav tilbakemelding om
at de syntes at det burde åpnes opp for spørsmål mellom hver foredragsholder. Videre ble det vist til
at det bør settes fokus på at det ikke er farlig å gå til psykolog og at det i større grad skal likestilles
med andre helsetilbud som f. eks å gå til lege eller fysioterapaut. Ungdomsrådet viste til at stress,
ensomhet, utenforskap og selvmord kan være temaer som belyses under konferansen.

4. Kontroll- og kvalitetsutvalget har bedt om en orientering om ungdomsrådets virksomhet den 21.10
og det er derfor ønskelig å ha med noen fra ungdomsrådet.

Leder Radowslaw Robert Zilenski og Idunn Tho blir med for å snakke om rådet. Amalie Rognaldsen
har deltar om hun får mulighet.

KUR- 029/ 20 Vedtak:
Spørsmål tatt til etteretning.



 
 


